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§ 1  Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade välkommen till dagens sammanträde och därmed förklarades mötet 
öppnat.  
 
§ 2  Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg av en punkt under övriga frågor. 
 
§ 3  Anmälan av protokollsjustering 
Anmäldes att protokoll nr 8: 2007 från sammanträdet den 10 augusti 2007 blivit justerat 
och utsänt. Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
§ 4  Val av justerare till dagens protokoll 
Margareta Apelskog utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens protokoll 
den 5 september kl. 14.30. 
 
§ 5   Rapport från förtroenderåden 
Hässelgården 
Birgit Grahn rapporterade från det senaste mötet den 17 augusti. Förtroenderådets kassa 
har blivit stulen, polisanmälan har gjorts. Ett anhörigmöte har hållits vid vilket ca 30 
personer deltog. Två anhöriga som representerar förtroenderådet deltog även i mötet och 
kommer fortsättningsvis att närvara vid alla anhörigmöten för vidare rapportering till 
förtroenderådet. Olika aktiviteter pågår med många erbjudanden till de äldre för att skapa 
intresse och gemenskap för de boende på Hässelgården.  
 
Skolörten 
Bengt Arlevind rapporterade att förberedelser pågår för Skolörtens dag den 10 augusti. 
Diskussioner har förts i förtroenderådet om hur stort ansvar rådet ska ha i samband med 
planeringen av dagen. Det program som nu föreligger har planerats gemensamt med 
ledningen för Skolörten och förtroenderådet. En ny dagverksamhet öppnar under 
september på Skolörten. Dagverksamheten är riktad till personer som bor i ordinärt 
boende.    
 
§ 6   Stadsdelsnämndens sammanträde den 20 september 2007 
a) Ombyggnation av gemensamma lokaler på Hässelgården 
Ett utkast till tjänsteutlåtande har varit utsänt till Rådet. Rådet diskuterade utkastet och 
anser det angeläget att en förändring av lokalerna sker men anser sig i övrigt inte kunna ta 
ställning till det framlagda förslaget. 
 
b) Anmälan enligt Lex Sarah 
Marja Niemi gav en kort rapport om en inkommen Lex Sarah anmälan från anställda inom 
hemtjänsten avseende ”Dåliga arbetsrutiner som leder till brister i planeringen av 
arbetstider så att det inte finns tillräckligt med personal”. 
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Rådet anser att stadsdelsnämnden omedelbart, tillsammans med de anställda, vidtar 
erforderliga åtgärder till en förbättrad arbetsmiljö, så att en trygg och bra äldreomsorg kan 
bedrivas inom stadsdelen. 
c) Tertialrapport 2 
Marja Niemi gav en kort rapport om det pågående arbetet med tertialrapport 2 som inte 
tyder på någon kostnadsökning inom myndighetsdelen jämfört med tertialrapport 1. 
 
§ 7  Övrig information från äldreomsorgen  
Stadsdelsnämnden har tillsatt en politisk referensgrupp för att följa arbetet med de 
handlingsplaner som upprättats med anledning av genomlysningen av äldreomsorgens 
ledningsorganisation som genomfördes under våren. Tider har bokats in tillsammans med 
förvaltningen under hösten för avstämning i arbetet med handlingsplanerna. 

Annika Dominus börjar den 17 september som ny avdelningschef inom äldreomsorgs-
avdelningen och kommer att delta i pensionärsrådets nästa sammanträde.  

 
§ 8   Övriga frågor 

•   Sven Karlsson tog upp att Landstinget lagt ett förslag om att avgifter ska tas ut av 
äldre för tekniska hjälpmedel. PRO centralt bevakar denna fråga. Rådet anser att 
det även finns anledning för Rådet att framledes bevaka frågan.  

 
•    L-E Eriksson redogjorde för ett ärende om en äldre kvinna i stadsdelen som 

beviljats bostadsanpassningsbidrag för inrättande av en minilift i sin fastighet. 
Eriksson anser att det i ärendet varit en total brist på samordning från staden och 
entreprenören som ska installera liften, vilket fördröjt hela processen. Beslut om 
installationen togs av stadsbyggnadsnämnden i mars 2007. Miniliften installerades 
dock inte förrän den 25 augusti 2007 vilket orsakat svårigheter för kvinnan att 
vistas utomhus under denna tid. 

 
Beslutades att L-E Eriksson skriver en sammanfattning av ärendet som Rådet enigt  
ställer sig bakom för vidarebefordran till stadsbyggnadsnämnden.    

 
 
§ 9   Sammanträdet avslutas 
Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 
avslutat. 
  
 
Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 28 september, 2007 
kl. 9.00-11.00 i rum Plaisiren. 
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